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Кошаркаши бањалучког Борца први дио такмичења у Лиги 13 завршили су на седмом
мјесту са учинком од пет побједа и седам пораза, а до краја 2011. године преостао им је
још један меч – четвртфинале Купа БиХ против Босне, које се игра сутра у Бањалуци.
Директор бањалучког клуба Мирослав Дојчиновић у разговору за борац-спорт изнио је
своје виђење досадашњег тока сезоне, као и текућег прелазног рока, могућих
спонзорских улагања у клуб, те "инцидената" који су се догодили након првенствене
утакмице против Младости.
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